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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Aktuálne informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia de-
kana FCHPT STU, Vedeckej rady FCHPT STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Prerokovanie a schválenie Návrhu rozpočtu nákladov a výnosov na rok 2024 pre FCHPT STU v Brati-
slave (materiál-4-2024). 

6. Prerokovanie a schválenie Výročnej správy o hospodárení Fakulty chemickej a potravinárskej tech-
nológie STU v Bratislave za rok 2023 (materiál-5-2024). 

7. Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov 
na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 (materiál-6-
2024). 

8. Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na Fakulte 
chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 – konkrétne údaje pre 
prijímacie konanie na ak. r. 2025/2026 (materiál-7-2024). 

9. Prerokovanie a schválenie nových členov Disciplinárnej komisie FCHPT STU (materiál-8-2024). 

10. Prerokovanie a schválenie Zásad volieb člena do Študentskej rady vysokých škôl študentskou časťou 
akademickej obce FCHPT STU v Bratislave (materiál č. 9-2023). 

11. Prerokovanie a schválenie Volebnej komisie a harmonogramu doplňujúcich volieb člena a náhradní-
kov člena Študentskej rady vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce FCHPT STU v Brati-
slave na funkčné obdobie (2021-2024) (materiál-10-2024). 

12. Informácia o návrhu Transformácie Ústavu manažmentu STU v Bratislave na fakultu. 

13. Otázky na akademických funkcionárov. 

14. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení: doc. RNDr. Miroslav Gál, PhD., Ing. Tatiana Klempová, PhD., doc. Ing. Radoslav Paulen, 

PhD., Bc. Filip Dian 
 
Neospravedlnení: – 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 21 členov AS FCHPT STU. Neskôr sa pripojili ďalší členovia se-
nátu, počas zasadnutia sa niektorí ospravedlnili a museli predčasne odísť. Počet senátorov počas za-
sadnutia bol taký, že senát počas doby trvania zasadnutia bol uznášaniaschopný. 
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K bodu 1: Otvorenie, prezencia. 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov a ďalších hostí. Na základe 
prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný. 

K bodu 2: Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 
Za overovateľov zápisnice boli na základe rokovania P-AS FCHPT STU navrhnutí Ing. Pavol Gemeiner, 
PhD. a doc. Ing. Jozef Švorec, PhD. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne protinávrhy ani 
pripomienky, a tak prof. Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 21 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 20  proti: 0  zdržali sa: 1 
 
K zasadnutiu AS FCHPT STU sa pripojil prof. Ing. Ľubomír Švorc, DrSc. Počet senátorov sa zvýšil na 22. 
 
Prof. Lukeš predstavil program zasadnutia. Opýtal sa prítomných, či majú návrhy o rozšírenie, zmene 
poradia bodov, pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli vzne-
sené žiadne otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 3: Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia 
dekana FCHPT STU, VR FCHPT STU, RVS. 
Prof. Lukeš otvoril bod č. 3. Informoval, že od posledného zasadnutia AS FCHPT STU ktoré sa konalo 
23. 04. 2024 bolo jedno zasadnutie AS STU, kde sa prerokovala Správa o činnosti predsedníctva AS STU 
za rok 2023, Správa o činnosti Správnej rady Slovenskej technickej univerzity v Bratislave za rok 2023, 
voľby členov do Disciplinárnej komisie STU pre študentov a informácia „Transformácia Ústavu 
manažmentu na novú fakultu STU“. 
Ďalej informoval, že prebehlo zasadnutie vedenia fakulty a kolégia dekana dňa 30. 04. 2024, kde sa 
prerokovala príprava zimného semestra 2024/2025, návrh rozpočtu FCHPT STU na rok 2024, 
vyjasnenie dôležitých termínov, príprava Annual Report za rok 2023, aktuálny počet prihlášok na 
fakultu v prvom stupni štúdia a obsadenosť pracovných miest na fakulte. 
Na vedení dňa 21. 05. 2024 bola podaná informácia o propagácií fakulty, príprave Študentskej vedeckej 
konferencie, plnení a čerpaní sociálneho fondu a príprave dvoch smerníc: Podmienky vykonávania 
práce z domu tzv. Home Office a „Smernica k opatreniam pre činnosti pri vzniku mimoriadnej udalosti“. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 

K bodu 4: Termínované uznesenia. 
Prof. Lukeš otvoril tento bod. 
 
Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu nie sú evidované žiadne termínované uznesenia, prof. 
Lukeš uzavrel tento bod. 
 
K zasadnutiu sa pripojila doc. Ing. Zuzana Labovská, PhD. Počet senátorov sa zvýšil na 23. 
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K bodu 5: Prerokovanie a schválenie Návrhu rozpočtu nákladov a výnosov na rok 2024 pre FCHPT 
STU v Bratislave (materiál-4-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Návrh 
rozpočtu nákladov a výnosov na rok 2024 pre FCHPT STU v Bratislave (materiál-4-2024). 
Prof. Gatial informoval, že ide o materiál, ktorý sa predkladá každoročne a ktorý sumarizuje 
predpokladané náklady a výnosy na fakulte za rok 2024. Základnými podkladmi pre prípravu materiálu 
sú rozpis dotácie zo štátneho rozpočtu na súčasti STU na rok 2024, návrh rozpočtu výnosov a nákladov 
STU na rok 2024, ktoré boli prerokované/schválené AS STU 27. 03. 2024 a 09. 04. 2024 Správnou radou 
STU, ako aj návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových prostriedkov) na FCHPT STU pre 
rok 2024 (materiál-2-2024) a návrh rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na FCHPT STU na rok 
2024 (materiál-1-2024). Informoval, že uvedený materiál obsahuje tri prílohy. Prvou prílohou je 
tabuľka 1, ide o tabuľku rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na súčasti STU na rok 2024, ktorá bola 
prezentovaná na ostatnom zasadnutí AS FCHPT STU. Na jej základe pripravila vedúca ekonomického 
útvaru FCHPT STU Ing. Michalíková návrh rozpočtu. Úlohou predloženého materiálu je správne 
nastavenie hospodárenia, kde na konci musí fakulta skončiť s prebytkom a zároveň vyčísliť aj 
očakávanú daň. V textovej časti materiálu sú okomentované celkové náklady a výnosy. V tabuľke 3 
tohto materiálu je opäť uvedená dotácia prezentovaná na ostatnom zasadnutí AS FCHPT STU. Nižšie je 
uvedený návrh čerpania dotačných prostriedkov na tovary a služby, kde pribudol stĺpec 3. V prílohe na 
základe príjmov navrhuje prof. Gatial kúpu kamerového systému, rekonštrukciu priestorov dekanátu 
(študijné oddelenie, priestory Vedeckej rady FCHPT STU), projekt na výmenu elektrického vedenia a 
vzduchotechniky v prednáškových miestnostiach v novej budove. Ďalej informoval, že je naplánovaná 
výmena počítačov v priestoroch Slovenskej chemickej knižnice a podpora 10 tisíc eur na zahraničné 
projekty. V ďalšej tabuľke je uvedená štruktúra odhadu príjmov z nájmov priestorov, príjmy zo 
študijného oddelenia, príjmy z prijímacieho konania, príjmy zo vstupu do hospodárskeho dvora fakulty 
a splátka návratného pôžičkového fondu. Po vyhodnotení by si mala fakulta do budúceho roka preniesť 
neúplných 400 tisíc eur. Informoval, že v ďalšej časti sú uvedené ďalšie finančne prostriedky, ktoré 
možno považovať za rezervu: refundácie z projektu CEVIS, 2 mil. eur z dotačných peňazí prenesených 
z minulého roka, z ktorých sa už vyplatila decembrová mzda za rok 2023 a 1 mil. eur z mimodotačných 
prostriedkov. 
 
Prof. Lukeš požiadal o vyjadrenie k predkladanému materiálu predsedu ekonomickej komisie (EK) AS 
FCHPT STU prof. Hutňana. 
Prof. Hutňan informoval, že EK zasadala dňa 17. 05. 2024, kde sa predložený materiál prediskutoval 
s prof. Gatialom a Ing. Michalíkovou. 
K uvedenému materiálu EK nemala žiadne pripomienky a odporúča návrh uznesenia predkladaného 
materiálu-4-2024 prijať bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 
Doc. Dvoranová sa opýtala, či aj v roku 2024 sa realizujú platby za služby zabezpečené dodávateľským 
spôsobom súvisiace so stavebným dozorom v roku 2024. 
Ing. Michalíková informovala, že aj v roku 2024 sa realizujú tieto platby. 
Senátor Hubert sa opýtal na zodpovednú osobu pre správu financií na študentské aktivity. 
Prof. Gatial informoval, že pre neho je podľa aktuálne platných predpisov zodpovednou osobou 
predseda študentskej časti AS FCHPT STU alebo ním poverená osoba.  
 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 1/4-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Návrh rozpočtu nákladov a výnosov na rok 2024 pre FCHPT STU 
v Bratislave (materiál-4-2024). 
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Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 6: Prerokovanie a schválenie Výročnej správy o hospodárení Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave za rok 2023 (materiál-5-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Výročná 
správa o hospodárení Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave za rok 2023 
(materiál-5-2024). 
Prof. Gatial informoval, že STU požiadala o odklad zaplatenia dane o jeden mesiac. Podotkol, že 
prebehol audit, dôsledkom čoho v súčasnosti prebieha proces opravného zaúčtovania. Od zaslania 
materiálu senátorom prebehla ďalšia komunikácia medzi FCHPT STU a STU, ktorej výsledkom sú úpravy 
niektorých zaúčtovaných položiek. Oznámil, že tieto procesy kontroly na úrovni STU prebiehajú aj 
naďalej. Prof. Gatial poukázal na zmeny, ktoré v materiáli musel upraviť. Na základe auditu, ktorý 
prebehol na rektoráte STU, je nutné započítať do nákladov na štipendiá aj peniaze z Plánu obnovy, 
preto sa suma mení z 289 tisíc na 404 tisíc eur. Požiadal Ing. Michalíkovú o komentár. Ing. Michalíková 
potvrdila, informáciu od prof. Gatiala. Ďalšia zmena je na strane 13, kde ide o príjmy, ktoré majú 
charakter dotácie mimo zdrojov ministerstva školstva1, kde bolo potrebné rozpísať tieto príjmy na 
položky.  
Ďalej informoval, že v materiáli je uvedená rekapitulácia zúčtovania s ostatným rozpočtom, v tabuľke I 
na strane 22 je uvedený stav na zostatkovom účte FCHPT STU k 31. 12. 2023. Na strane 23 sú 
spomínané sumy rozpísané podrobnejšie. V komentári materiálu sú uvedené sumy na Tovary a služby, 
kde je vidno nárast z dôvodu zvýšenia cien energií približne o 450 tisíc eur. Suma na Tovary a služby sa 
zvýšila z 2,4 na 3,0 mil. eur. Suma na financovanie energií vzrástla na 1,3 mil. eur z 800-900 tisíc eur. 
Tento rok dostali slovenské vysoké školy v dotácii na zvýšené ceny energií v sume  21 mil. eur, ktorá sa 
rozdelila medzi univerzity a následne na fakulty pri rozpise dotácie a preto ďalšiu kompenzáciu prof. 
Gatial neočakáva. Z predpokladaných 1,8 mil. eur na energie na FCHPT v roku 2024 sa za prvé 4 mesiace 
ušetrilo približne 100 tisíc eur. 
 
Prof. Lukeš poprosil predsedu EK AS FCHPT STU o vyjadrenie k predkladanému materiálu. 
Prof. Hutňan poprosil Ing. Michalíkovú o krátky komentár, či je na úrovni STU vypracovaná Výročná 
správa o hospodárení STU za rok 2023, ktorá sa zasiela na ministerstvo školstva1. Ing. Michalíková 
informovala, že zatiaľ nie je vypracovaná konečná verzia tejto správy na úrovni STU. 
Prof. Hutňan informoval, že EK zasadala dňa 17. 05. 2024, kde sa predložený materiál prediskutoval 
s prof. Gatialom a Ing. Michalíkovou. 
K uvedenému materiálu EK nemala žiadne pripomienky k textovej časti materiálu-5-2024 a odporúča 
návrh uznesenia týkajúceho sa materiálu-5-2024 prijať a o konečnej podobe tabuľkovej prílohy 
materiálu-5-2024 informovať AS FCHPT STU na prvom riadnom zasadnutí AS FCHPT STU 
v akademickom roku 2024/2025. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 2/5-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Výročnú správu o hospodárení za rok 2023 (materiál-5-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22  proti: 0  zdržali sa: 1 

 
1 Ministerstvo školstva je skrátený názov pre Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky do 31. 01. 2024 a Ministerstvo školstva,  
výskumu, vývoja a mládeže Slovenskej republiky od 01. 02. 2024. 
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Uznesenie č. 3/5-2024:  
AS FCHPT STU zaväzuje dekana FCHPT STU, aby na prvom riadnom zasadnutí AS FCHPT STU 
v akademickom roku 2024/2025 informoval AS FCHPT STU o konečnom znení tabuľkovej prílohy 
Výročnej správy o hospodárení za rok 2023. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 7: Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 
(materiál-6-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Ďalšie 
podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na Fakulte chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 (materiál-6-2024). 
Prof. Gatial poprosil doc. Rehákovú o predstavenie materiálu. 
Doc. Reháková informovala, že formálnou zmenou bola úprava názvu ministerstva školstva1, ďalšou 
zmenou bolo upresnenie podmienky prijatia predložením certifikátu o znalosti slovenského jazyka 
minimálne na úrovni B1 podľa Spoločného európskeho referenčného rámca pre jazykové znalosti 
(ďalej len „SERR“) pre uchádzačov, ktorí nematurovali zo slovenského jazyka. Doteraz postačovali ako 
podmienka prijatia aj iné typy certifikátov, predloženie ktorých ale nezodpovedalo jazykovým 
znalostiam študentov. Povedala, že zavedením certifikátov, ktoré vydávajú subjekty evidované 
MŠVVaM, príp. samotnou STU, je zabezpečenie lepšej jazykovej  znalosti uchádzačov a zároveň je to 
pomoc pre učiteľov, aby sa nemuseli prispôsobovať študentom, ktorí kvôli nižšej jazykovej znalosti 
nerozumejú preberanému učivu. Taktiež sa pridalo upresnenie zabezpečovacej technológie pri online 
prijímacej skúške. Uviedla, že online skúška sa vykonáva pomocou softvéru Autoproctor, ktorý 
kontroluje napr. zapnutú kameru a mikrofón alebo ak by sa na obrazovke zobrazilo iné okno, softvér 
to zaznamená. Testovaný uchádzači sú o tomto postupe informovaní. 
 
Prof. Lukeš poprosil predsedníčku Pedagogickej komisie (PK) AS FCHPT STU doc. Dvoranovú 
o vyjadrenie k predkladanému materiálu. 
Doc. Dvoranová uviedla, že PK prerokovala uvedený materiál elektronicky, neboli k nemu vznesené 
žiadne pripomienky a otázky položené členmi PK doc. Reháková vysvetlila počas predstavovania 
materiálu. Doc. Dvoranová len poukázala, že podľa aktuálne platných predpisov tento materiál nie je 
vnútorným predpisom FCHPT STU. 
 
Doc. Dvoranová informovala, že PK materiál-6-2024 prerokovala a navrhuje uznesenie k uvedenému 
materiálu prijať bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 4/6-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 
(materiál-6-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 
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K bodu 8: Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov 
na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 – 
konkrétne údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 2025/2026 (materiál-7-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Ďalšie 
podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na Fakulte chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 – konkrétne údaje pre prijímacie 
konanie na ak. r. 2025/2026 (materiál-7-2024). 
Prof. Gatial poprosil doc. Rehákovú o predstavenie materiálu. Doc. Reháková informovala, že 
plánované počty prijatých uchádzačov sa upravujú podľa predpokladu počtu uchádzačov a čísla sú vždy 
vyššie ako je počet uchádzačov, ktorí sa na štúdium prihlásia. Podotkla, že uchádzači sa prijímajú, aj ak 
sa plánovaný počet prekročí. 
 
Prof. Lukeš poprosil predsedníčku Pedagogickej komisie (PK) AS FCHPT STU doc. Dvoranovú 
o vyjadrenie k predkladanému materiálu. 
Doc. Dvoranová informovala, že PK predkladaný materiál prerokovala elektronicky a podotkla, že by 
garanti študijných programov prvého stupňa štúdia mali byť informovaní o plánovaných počtoch 
uchádzačov v ich študijnom programe. Následne uviedla, že PK navrhuje uznesenie k predkladanému 
návrhu prijať bez pripomienok.  
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 5/7-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na 
Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2025/2026 – konkrétne údaje 
pre prijímacie konanie na ak. r. 2025/2026 (materiál-7-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 9: Návrh na vymenovanie nových členov Disciplinárnej komisie Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál-8-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Návrh na 
vymenovanie nových členov Disciplinárnej komisie Fakulty chemickej a potravinárskej technológie 
Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál-8-2024) 
Prof. Gatial poprosil doc. Rehákovú o predstavenie materiálu. Doc. Reháková informovala, že trom 
členkám v Disciplinárnej komisie (DK) FCHPT STU zanikne členstvo ukončením ich štúdia v druhom 
stupni na fakulte. V súlade s platnými predpismi by mohlo ich členstvo pokračovať po nástupe na tretí 
stupeň štúdia, ale po vzájomnej dohode nebudú žiadať o prerušenie členstva. Prodekanka sa 
poďakovala za ich doterajšiu prácu a navrhla mená troch kandidátov. Oznámila, že návrh bol 
prediskutovaný so spolkom CHEM a navrhnutí kandidáti kandidatúru prijali. Oznámila, že na zasadnutí 
AS FCHPT STU dňa 14. 02. 2023 sa odvolaním a vymenovaním členov DK zosúladili termíny funkčného 
obdobia všetkých členov DK, teda členstvo navrhovaných kandidátov je od 01. 06. 2024 do 13. 02. 
2027.  
 
Prof. Lukeš informoval, že AS FCHPT STU pristúpi k tajným voľbám. Uviedol, že voľbami sa potvrdí 
predložené uznesenie. Informoval, že činnosti sa ujme Volebná komisia (VK) AS FCHPT STU. 
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Ing. Pavlovičová informovala, že hlasovací lístok dostanú senátori proti podpisu. Na hlasovacom lístku 
označia krížikom do štvorčeka, či sú za alebo proti navrhnutému kandidátovi. Nevyplnenie znamená 
zdržal sa hlasovania. 
Po odvolení senátormi AS FCHPT STU prezentovala senátorka Doliničová výsledky hlasovania. 
Konštatovala, že bolo odovzdaných 23 hlasovacích lístkov, 23 bolo prijatých a 22 z nich platných. Jeden 
hlasovací lístok bol neplatný. 
 
Výsledky hlasovania: 
Adriana Gregorová   Hlasovanie:  za: 22  proti: 0  Zdržal sa: 0  
Marek Krajči     Hlasovanie:  za: 21  proti: 0  Zdržal sa:  1 
Ema Lujza Martinková  Hlasovanie:  za: 21  proti: 0  Zdržal sa: 1 
 
Senátorka Doliničová skonštatovala, že senátom fakulty boli schválení všetci navrhovaní kandidáti na 
členov DK a prof. Lukeš poďakoval VK za uskutočnenie volieb. 
 
Uznesenie č. 6/8-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Návrh na vymenovanie nových členov Disciplinárnej komisie Fa-
kulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál-8-
2024). 

K bodu 10: Prerokovanie a schválenie Zásady volieb člena Študentskej rady vysokých škôl 
študentskou časťou akademickej obce Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej 
technickej univerzity v Bratislave (materiál 9 2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a predstavil materiál Zásady volieb člena Študentskej rady 
vysokých škôl (ďalej len „ŠR VŠ“) študentskou časťou akademickej obce FCHPT STU (materiál 9 2024). 
Prof. Lukeš informoval, že zástupkyňa Bc. Júlia Kubalcová sa vzdala mandátu v ŠR VŠ za STU, preto sa 
musia zrealizovať doplňujúce voľby. Tieto voľby môžu byť vyhlásené až po doručení písomnej 
a elektronickej informácie zo ŠRVŠ predsedovi AS STU. Vzhľadom na dlhodobú PN predsedu AS STU 
ako aj len elektronickú komunikácie medzi ním a ŠRVŠ nebolo možné tieto voľby vyhlásiť. Prof. Lukeš 
oznámil, že bol telefonicky a e-mailom podpredsedníčkou AS STU, JUDr. Jankou Zajacovou, PhD., ktorá 
v súčasnosti zastupuje predsedu AS STU, požiadaný, aby na FCHPT STU prebehli doplňujúce voľby člena 
do ŠR VŠ. Na základe tejto informácie sa pripravil materiál-9-2024, Zásady volieb člena Študentskej rady 
vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce Fakulty chemickej a potravinárskej technológie 
Slovenskej technickej univerzity v Bratislave. 
Doc. Kaliňáková oznámila, že posledný schválený materiál senátom fakulty k voľbám člena do ŠR VŠ 
bol pripravený v roku 2013. Vzhľadom na aktuálne platné predpisy bolo nevyhnutné aktualizovať 
uvedený dokument. Informovala, že v súčasnosti je členstvo v ŠR VŠ trojročné, ako sa aj zjednodušilo 
navrhovanie kandidátov, ktorí sa budú navrhovať obdobne ako je to uvedené vo vnútorných 
predpisoch STU a FCHPT STU pre voľby do senátu univerzity a senátu fakulty. Ďalej informovala, že 
členov volebnej komisie pre tieto voľby musí byť aspoň jeden zamestnanec a pri procesoch overenia 
splnenia kritérií, vypracovania zápisnice, voľbách a sčítania hlasov musia byť prítomný aspoň traja 
členovia volebnej komisie. Doc. Dvoranová doplnila, že poverenie usporiadať voľby muselo prísť zo 
strany AS STU, ktorému sa odovzdávajú aj protokoly z volieb a ktorý aj vyhlasuje výsledky doplňujúcich 
volieb. Oznámila, že v súčasnosti STU má niekoľko neobsadených mandátov v ŠR VŠ, preto je 
uskutočniť doplňujúce voľby do konca júna 2024. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Doc. Plavec sa opýtal, či zásady platia len na doplňujúce voľby. 
Doc. Dvoranová informovala, že uvedený materiál sa pripravil pre tieto doplňujúce voľby, lebo zásady 
schválené v roku 2013 nie sú v súlade s aktuálne platnými predpismi. Vysvetlila, že v ŠR VŠ sú 



 

8 

zástupcovia volení za STU a nie za jej jednotlivé súčasti, preto bude nutné vypracovať materiály 
ohľadom volieb do ŠR VŠ v súlade s aktuálne platnými predpismi na univerzitnej úrovni, lebo na jeseň 
2024 budú prebiehať riadne voľby do ŠR VŠ na funkčné obdobie troch rokov. Počet mandátov pre 
jednotlivé vysoké školy sa uvádza v Štatúte ŠR VŠ a odvíja sa od počtu študentov na vysokej škole. 
Dr. Kaliňák navrhol vynechať bod 3 v článku 9, lebo ide o duplicitnú informáciu s bodom 4 v tom istom 
článku. 
Doc. Kaliňáková súhlasila, že bod 3 možno vymazať a informovala, že zvoleného kandidáta potvrdí 
Valné zhromaždenie ŠR VŠ, ktoré vystaví poverovacie dekréty novozvolenému kandidátovi. 
 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 7/9-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Zásady volieb člena Študentskej rady vysokých škôl študentskou 
časťou akademickej obce Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej 
univerzity v Bratislave (materiál-9-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Zasadnutie AS FCHPT STU opustila Dr. Krivoňáková. Počet senátorov sa znížil na 22. 

K bodu 11: Prerokovanie a schválenie Volebnej komisie a harmonogramu doplňujúcich volieb člena 
a náhradníkov člena Študentskej rady vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce FCHPT 
STU v Bratislave na funkčné obdobie (2021-2024) (materiál-10-2024). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia Volebná komisia a harmonogram doplňujúcich volieb člena 
a náhradníkov člena Študentskej rady vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce FCHPT STU 
v Bratislave na funkčné obdobie (2021-2024) (materiál-10-2024). 
Informoval, že harmonogram volieb bol navrhnutý Predsedníctvom AS FCHPT STU, aby voľby stihli 
prebehnúť pred ostatným riadnym zasadnutím AS STU v akademickom roku 2023/2024, pretože 
zvoleného kandidáta musí AS STU potvrdiť a informovať ŠR VŠ o uskutočnení týchto volieb spolu 
s návrhom kandidáta na člena ŠRVŠ za STU na uvoľnený mandát.  
Doc. Dvoranová informovala, že harmonogram bol nastavený tak, aby sa volieb mohli zúčastniť aj 
študenti v ostatnom ročníku bakalárskeho stupňa štúdia a členovia volebnej komisie pre tieto voľby 
boli navrhnutí s ohľadom na ich študijné povinnosti. Doc. Dvoranová uviedla, že po schválení uznesenia 
k tomuto materiálu si členovia volebnej komisia spomedzi seba zvolia predsedu a podpredsedu tejto 
volebnej komisie. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 8/10-2024:  
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje materiál Volebná komisia a harmonogram doplňujúcich volieb 
člena a náhradníkov člena Študentskej rady vysokých škôl študentskou časťou akademickej obce FCHPT 
STU v Bratislave na funkčné obdobie (2021-2024) (materiál-10-2024). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 22 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 22  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Po schválení uznesenia volebná komisia zvolila za predsedu Ing. Andreja Hlinčíka a za podpredsedu 
Mateja Huberta. 
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K bodu 12: Informácia o návrhu transformácie Ústavu manažmentu STU v Bratislave na fakultu. 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia. Oznámil, že na zasadnutí AS STU dňa 24. 04. 2024 bola 
prednesená informácia o návrhu transformácie Ústavu manažmentu STU v Bratislave (ÚM) na fakultu, 
ktorú predložil rektor STU. Zároveň uviedol, že vznik novej fakulty schvaľuje AS STU a následne Správna 
rada STU. Vzhľadom na to, že ide o vážnu zmenu v rámci STU, po diskusii so senátormi zastupujúcimi 
FCHPT STU v AS STU a vedením fakulty, následnom prerokovaní v predsedníctve AS FCHPT STU, sa 
rozhodlo pozvať zástupcov ÚM na diskusiu do AS FCHPT STU, aby sa akademická obec FCHPT STU 
mohla oboznámiť s dôvodmi na vznik novej fakulty. Prof. Lukeš ako predseda AS FCHPT SU pozval 
zástupcov akademickej obce ÚM, ktorí toto pozvanie prijali. Na zasadnutie AS FCHPT STU prišli za ÚM 
doc. Špirková a Ing. Kušnír ako senátori AS STU, prof. Finka poverený vedením ÚM a doc. Zatrochová, 
zástupkyňa riaditeľa pre ekonomiku a vedúca oddelenia Manažment chemických a potravinárskych 
technológií. Prof. Lukeš ich privítal a požiadal o krátku prezentáciu. Prof. Finka poďakoval za záujem 
FCHPT STU vypočuť si ich postoj o novej fakulte. Na začiatok informoval o materiáli, ktorý bol 
predložený na AS STU dňa 24. 04. 2024 a následné doplnený na základe pripomienok jednotlivých 
komisií AS STU, ktoré odzneli na danom zasadnutí AS STU. Uviedol, že do materiálu boli zapracované 
aj odpovede a komentáre na otázky, ktoré položili senátori zastupujúci FCHPT STU v AS STU. Tento 
materiál mali k dispozícií členovia AS FCHPT STU. Prof. Finka informoval, že ÚM zastrešuje pre FCHPT 
STU vyučovanie najviac predmetov v porovnaní s ostatnými fakultami STU. Informoval, že v súčasnosti 
sú z pohľadu počtu študentov na štandardnej úrovni fakulty a majú 560 prihlášok na štúdium v nimi 
garantovaných študijných programov pre akademický rok 2024/2025. Uviedol, že ÚM ponúka 
kvalifikačnú štruktúru, ktorá zodpovedá štandardom VSK a majú akreditovaných 14 programov pre 
všetky tri stupne štúdia, zároveň podotkol, že v prípade transformácie majú viacerých záujemcov, ktorí 
by nastúpili ako učitelia. Študijné programy, ktoré garantujú a vyučujú sú jedinečne nielen v rámci STU, 
ale aj v rámci Slovenska. ÚM má podľa prof. Finku širokú spoluprácu so zahraničím a chcú ponúkať aj 
spoločný študijný program so zahraničnými univerzitami. Informoval, že ich cieľom nie je preberanie 
študentov ostatných fakúlt STU, ale zvýšenie konkurencieschopnosti voči vonkajšiemu prostrediu. 
Chceli by stabilizovať ľudský potenciál na ÚM tak, aby mohli splniť štandardy na habilitačné 
a inauguračné konania v ich študijných programoch. Ďalej poukázal na stav zamestnancov po 
výberových konaniach, ktoré prof. Finka reprezentoval formou tabuľky a predstavil perspektívu rastu. 
Informoval o náraste študentov sledovaný už dva roky, pričom dotačné prostriedky by im mali stúpnuť 
o 100%. Informoval o personálnom a priestorovom zabezpečení a podotkol, že nemajú úmysel žiadať 
stavbu alebo kúpu samostatnej budovy pre novú fakultu. Oznámil, že súčasné priestory v rámci 
kampusu STU Vazovova-Mýtna sú postačujúce, majú dostatok priestorov a podľa prepočtov vedia 
saturovať expanziou do ďalších priestorov, ktoré sú nevyužívané. Podľa jeho názoru ÚM je v súčasnosti 
funkčný tak, že môže bez väčších problémov prejsť na fakultu a majú v súčasnosti dostatok 
prostriedkov na zabezpečenie chodu fakulty a vedia pokryť aj finančný nárast spojení so vznikom novej 
fakulty. Vedeckovýskumné kapacity a výkony sú uvedené vo výročných správach STU, pričom sú jedni 
z najlepších v rámci STU. Zdôraznil, že domácich projektov majú menej, ale sú úspešní v získavaní 
zahraničných prostriedkov. Informoval, že vo väčšine merateľných ukazovateľov sú najbližšie 
k ukazovateľom, ktoré sa majú dosiahnuť v rámci výkonnostných zmlúv STU. Na záver informoval, že 
z pohľadu uplatniteľnosti absolventov dosiahli v minulom roku takmer 100 % a dlhodobo sa pohybujú 
sa v rozmedzí medzi 95 % a 100 % uplatniteľnosti.  
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Prof. Lukeš sa opýtal, či je veľkosť miestností na výučbu postačujúca. 
Doc. Zatrochová informovala, že v podkladoch sú uvedené presné m2 priestorov na Vazovovej a 
Mýtnej. Za všetky priestory platia nájom rektorátu STU. 
Prof. Finka uviedol, že učebne sú zadané na počty študentov podľa nasledujúceho kľúča: počet 
študentov vynásobený desať hodinami, ďalej vynásobením 5 pracovnými dňami a získajú kapacitu 
učebne. Podelením 24 hodinami získali kapacitu, ktorá momentálne postačuje pre 900 študentov. 
V perspektíve piatich rokov, nechcú ísť nad rámec 1000 študentov, ktorý považujú za strop. Študenti 
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budú prijímaní na základe prijímacieho konania. Reagoval aj na otázku ohľadom študentov z Ukrajiny.  
Konštatoval, že v súčasnosti majú vysoký počet týchto študentov, ale podotkol aj nárast slovenských 
študentov, ako aj to, že majú študentov viacerých národností. Predpokladá, že po vzniku novej fakulty 
by základ fakulty mali tvoriť hlavne slovenskí študenti. 
Doc. Dvoranová sa opýtala na termín zriadenia novej fakulty. 
Prof. Finka oznámil predpoklad žiadosti transformácie na jesennom zasadnutí AS STU a fakulta by 
vznikla 01. 01. 2025. Na etablovanie by tak mala 6 mesiacov do začiatku nového akademického roka. 
Doc. Dvoranová sa opýtala na Aulu D. Ilkoviča na Mýtnej ulici, či by ju ako nová fakulta dostala pod 
správu. Dôvodom je, že v tejto aule zasadá AS STU a podľa názoru viacerých senátorov AS STU, by tieto 
zasadnutia mali prebiehať na pôde spadajúcou pod správu STU a nie pod správu jej súčastí. 
Prof. Finka informoval, že aulu by využívala nová fakulta na 2/3, nebola by pod jej správou a že všetky 
priestory, ktoré teraz využívajú, sú univerzitné priestory a platia za ne nájom. Doc. Špirková oznámila, 
že sa neuvažuje o začlenení auly pod ÚM, resp. novú fakultu. 
Doc. Dvoranová uviedla, že na ostatnom zasadnutí Študentskej komisie AS STU 17. 04. 2024 prof. Finka 
predniesol myšlienku vychovať generáciu študentov z Ukrajiny v ich študijných programoch, aby mohli 
napomôcť pri obnove Ukrajiny, čím plánujú v tomto motivovať študentov a získavať ich na štúdium. 
Prof. Finka oznámil, že v súčasnosti majú učiteľov z Ukrajiny, ktorí u nich vyučujú, zároveň chcú 
pripraviť spoločné študijné programy s univerzitami v Poltave a Kyjeve a chcú spolupracovať pri 
príprave odborníkov pre budúcnosť Ukrajiny. Oznámil, že jeden kolega je v poradnom zbore premiéra 
na Ukrajine a rozvíjajú expertnú pomoc pre povojnovú obnovu miest. 
Dr. Kaliňák sa opýtal na plánovaný nárast zamestnancov, resp. či je počet zamestnancov rentabilný 
s počtami študentov. 
Prof. Finka informoval, že v súčasnosti majú počet zamestnancov v súlade s dotáciami a pri náraste 
počtu študentov sa očakávajú aj vyššie dotácie, čo môže napomôcť k získaniu nových učiteľov.  
Prof. Hutňan sa opýtal, ako možno spojiť odbory priestorové plánovanie a manažment. 
Prof. Finka konštatoval, že diskusie prebehli už v minulosti a vo svete existujú dva smery. Odbor 
plánovanie je to, čo oba odbory, ktoré garantujú na ÚM, spája. Uvažovali aj nad názvom novej fakulty, 
pričom plánovanie je vzhľadom na ich študijné programy kľúčovým bodom. Oznámil, že našli 
kompromis, ktorý je transparentný a nechcú konkurovať fakultám, ktoré sa venujú manažmentu. 
Reagoval, že architektúra a priestorové plánovanie sa líšia.  
 
Zasadnutie AS FCHPT STU opustil Dr. Staruch. Počet senátorov sa znížil na 21. 
 
Prof. Finka ďalej informoval, že na Fakulte architektúry a dizajnu (FAD) sa v súčasnosti predmety 
zamerané na priestorové plánovanie nevyučujú a predmety, ktoré by priestorové plánovanie 
potrebovali, nevedia dostať do svojich študijných programov. Včlenenie priestorového plánovania pod 
FAD by tak bolo problematické.  
Doc. Špirková oznámila, že realitné inžinierstvo a ekonomika je pripravený študijný program a projekty 
v posledných rokov sú zamerané na realitný trh. Prepojenie je z jej pohľadu úžasné. 
Prof. Gatial sa opýtal, či je názov novej fakulty stanovený. 
Prof. Finka oznámil, že jedným z pracovných návrhov je Fakulta plánovania a ekonomiky. 
Doc. Dvoranová položila otázku ohľadom zamestnancov ÚM, ktorí pracujú na čiastkový úväzok, či ide 
o odborníkov z praxe alebo zamestnancov iných fakúlt, resp. univerzít, a či títo zamestnanci by mali 
v prípade vzniku novej fakulty pracovať tu na ustanovený týždenný pracovný čas.  
Prof. Finka informoval, že na čiastkový úväzok zamestnávajú aj odborníkov z praxe ako aj učiteľov 
z iných univerzít, a že je ich záujmom týchto ľudí získať na ustanovený týždenný pracovný čas.  
Prof. Gatial sa opýtal na garantovanie a vyučovanie predmetov. 
Prof. Finka informoval, že v rámci vyučovania ich študijných programov sa podieľajú viacerí učitelia 
s témami a predmet nevyučuje len garant, resp. jeden učiteľ. 
Prof. Gatial sa opýtal, či je nárast študentov spôsobený vojnovým konfliktom na Ukrajine a či je takýto 
nárast dlhodobo udržateľný. 
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Prof. Finka uviedol, že áno, ale informoval, že v súčasnosti je záujem aj o štúdium v anglickom jazyku, 
ide o študentov z krajín mimo Európskej únie. Tiež uviedol, že ešte ako člen AS STU chcel vypracovať 
stratégiu poklesu študentov v súvislosti s demografickou krivkou. Nasledujúce roky by podľa neho mali 
byť populačne silnejšie a tie by mali vedieť saturovať pokles ukrajinských študentov. Konštatoval, že to 
možno vidieť na stredných školách, kde je v súčasnosti pretlak z dôvodu výkyvov demografickej krivky. 
Prof. Gatial položil otázku, ako sa na zahraničných grantoch podieľajú jednotlivé časti ÚM a ak by tieto 
granty skončili, ako by financovali vedeckú činnosť, keďže v ostatných vyhodnocovaných parametroch 
pri prideľovaní dotácie vo vede ÚM nedosahuje takú úspešnosť.  
Prof. Finka vyslovil názor, že zahraničné granty sú kľúčové pre vedecký výskum na Slovensku. Na ÚM 
sa neobávajú poklesu zahraničných finančných prostriedkov a spolupráca na grantoch je na celom ÚM. 
 
Prof. Lukeš poďakoval predstaviteľom ÚM prednesenie stanoviska a ich účasť na AS FCHPT STU a 
ukončil tento bod. 

K bodu 13: Otázky na akademických funkcionárov. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu. 
Senátor Hubert sa opýtal na súčasný stav akreditácie. 
Doc. Reháková informovala, že STU bola doručená Hodnotiaca správa pracovnej skupiny výkonnej rady 
agentúry k žiadosti o posúdenie vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelá-
vania podľa § 24 zákona č. 269/2018 z. z. na faktické pripomienkovanie, následne bude oficiálne za-
slaná hodnotiaca správa, ku ktorej má STU v danom termíne zaujať stanovisko. Následne táto správa 
s oficiálnym vyjadrením STU pôjde na Výkonnú radu Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké škol-
stvo, ktorá prijme rozhodnutie. Konštatovala, že v hodnotiacej správe STU neboli zistené žiadne ne-
dostatky a pri niektorých bodoch (vyhodnotenia úrovne plnenia) sú uvedené príklady dobrej praxe 
a v  niektorých prípadoch sú odporúčania, čo treba zlepšiť. Ako príklad dobrej praxe uviedla spoluprácu 
študentského spolku CHEM a vedenia fakulty. Ďalej informovala, že v súčasnosti prebieha posúdenie 
študijných programov v druhom stupni štúdia v rámci periodického hodnotenia študijných programov. 
V budúcom roku čaká posudzovanie študijných programov v rámci prvého stupňa štúdia a následne 
v treťom stupni štúdia. Konštatovala, že ide o náročný proces z administratívneho hľadiska, od prí-
prav/aktualizácie opisu študijného programu garantom študijného programu, posúdenia súladu 
s predpismi fakulty, následne posúdenie pracovnou skupinou a schválenie Radou VSK.  
Dr. Horňáček sa opýtal na možnosť posunu odovzdania záverečnej práce do Akademického informač-
ného systému (AIS) z nedele na piatok. 
Doc. Reháková oznámila, že termín bol nastavený tak, aby študenti počas víkendu mohli ešte uskutoč-
niť ostatnú kontrolu záverečnej práce, ale veľa študentov ešte v piatok konzultuje svoju prácu so svojím 
vedúcim a zasiela im prácu na kontrolu, čo nie je voči učiteľom z hľadiska pracovného času férové. 
Nastavenie odovzdania termínu záverečnej práce je na dohode a termín sa môže upraviť, ak bude pred-
ložená takáto požiadavka.  
Doc. Kaliňáková sa opýtala, či by sa mohli najskôr odovzdávať do AIS diplomové práce (DP) a až potom 
bakalárske práce (BP) . 
Doc. Reháková uviedla, že by nebolo vhodné posúvať odovzdanie DP na skorší termín. Diplomanti 
podľa nej oceňujú súčasný termín. Rôzne termíny odovzdávania záverečných prác boli z dôvodu, aby 
sa vedúcim záverečných prác rozdelila záťaž pri záverečných kontrolách týchto prác. Odovzdávanie BP 
sa posunulo o týždeň skôr, lebo študenti majú pred sebou riadne skúškové obdobie, ktoré je nastavené 
rovnako pre celú STU.  
Doc. Dvoranová sa opýtala na dvojstupňové overenie zadaní záverečných prác, či môže vedúci záve-
rečnej práce zrušiť rozhodnutie garanta. 
Doc. Reháková odpovedala, že školiteľ môže zrušiť toto rozhodnutie, garant však musí opäť schváliť 
opravené zadanie. 
Senátor Herda sa opýtal, či môže byť BP odovzdaná aj v neskoršom termíne ako je uvedené v harmo-
nograme akademického roka. 
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Doc. Reháková oznámila, že pri určitých mimoriadnych situáciách môže dôjsť k neskoršiemu odovzda-
niu BP. Študent podá svojej študijnej referentke odôvodnenú žiadosť podpísanú školiteľom a po vy-
hodnotení dôvodov prodekankou je/nie je  študentovi umožnené vloženie práce po termíne stanove-
nom harmonogramom. 
Doc. Kaliňáková sa opýtala na plánovanie dovoleniek, resp. či by učitelia mohli byť informovaní o štu-
dentoch, ktorý robia skúšky mimo skúškového obdobia. 
Doc. Reháková informovala, že predĺžené skúškové obdobie majú hlavne študenti s individuálnym štu-
dijným plánom. Títo študenti by sa mali so skúšajúcim dohodnúť na termíne skúšky, skúšajúci ale nie 
je povinný termín navrhnutý študentom akceptovať a môže mu navrhnúť iný termín. AIS neumožňuje 
zasielanie správ s informáciou o individuálnom študijnom pláne alebo predĺženým skúškovým obdo-
bím.  

K bodu 14: Rôzne. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval prítomným členom AS FCHPT STU, členom Vedenia FCHPT 
STU a hosťom za účasť, za preštudovanie a prerokovanie materiálov a ukončil zasadnutie. 
 
V Bratislave 21. mája 2024 

Overili:  
 
 
Ing. Pavol Gemeiner, PhD.            doc. Ing. Jozef Švorec, PhD. 
 
 
 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
predseda AS FCHPT STU 

 
 
 
Príloha č. 1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 21. 05. 2024  


